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28 Oktober algemene ledenvergadering VH- De boog 

Aanwezig Bewonerscommissie/Huurdersvereniging: 

 

BC Alexanderflat  BC Schouwmeester 

BC Solitair HV Venenlaankwartier 

HV De Vriendschap BC De Ontdekking   

BC Sterrenteam BC Hart van Hoorn 

BC GGH en omgeving BC Kroonwerk 

BC de 2 Hofjes BC De Kroon 

BC Leonard Bersteinhof WG De Koopvaarder  

BC Willem Backflat BC Stan Kentonhof  

HV Fase 1-Puntdaken BC Truydemanhof  

HV Risdam Zuid HV Jules Verneflats  

BC De Binding BC Sara Burgerhart  

BC De Groene Deur BC Noorderpoort  

  

Overige aanwezigen: 

Intermaris    

Raad van commissaris 

VH De Boog 

Stade Advies 

 

Het verslag van de vergadering volgt…….. 

 

 

Tijdens deze vergadering is er een nieuwe voorzitter gekozen voor VH de Boog 

Wij heten mevrouw Wijma van harte welkom, en wensen haar een leuke tijd bij  

VH de Boog. 
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Mag ik even voorstellen…… 

Mijn naam is Mensina Wijma, 

Ik ben werkzaam geweest bij diverse lokale overheden in verschillende functies en ben 

daarbij voorzitter geweest van diverse projectgroepen. 

In 1999 ben ik mijn eigen administratie en advieskantoor begonnen, door omstandigheden 

heb ik mijn bedrijf in 2013 beëindigd en ben in Hoorn komen wonen. Het heeft even tijd 

gekost om te wennen, maar inmiddels heb ik hier mijn draai gevonden. Sinds begin van dit 

jaar ben ik gestart met vrijwilligerswerk voor Stichting Netwerk, waar ik 1 ochtend in de 

week op het wijk infopunt werkzaam ben en daarnaast ben ik planmaatje. Dit gaf en geeft 

me veel voldoening en ik ben opzoek gegaan naar meer vrijwilligerswerk. 

Toen zag ik de vacature van voorzitter bij VH de Boog voorbijkomen, deze uitdaging sprak 

mij zeer aan en ik heb op deze functie gesolliciteerd, wat erin heeft geresulteerd dat ik 

sinds 28 oktober 2019 voorzitter ben van VH de Boog. Momenteel ben ik me nog aan het 

oriënteren en heb ik gesprekken gevoerd met Intermaris en de Gemeente om een duidelijk 

beeld te krijgen van de functie-inhoud en welke kennis daarvoor nodig is. 

Ik hoop met mijn ervaring een positieve bijdrage te leveren. 

 

Even voorstellen, mijn naam is Jolanda Valk….(hand-en-spandiensten) 

Samenwonend met mijn hondje Tiara. 

In 1999 een Timmerbedrijf begonnen wat in 2008 over is gegaan in een Machinale 

Houtbewerking, naast de kantoorwerkzaamheden hielp ik ook mee in de fabriek…spuiten 

van kozijnen tot achter de freesmachine, superleuk om te zien wat je allemaal met hout 

kan doen. 

Van hout, naar de muziek een studio waar bandjes kunnen repeteren waar Jamsessies 

worden gehouden superleuke tijd gehad…muziek maakt blij. 

Daarna wat divers vrijwilligers werk gedaan maar dat gaf niet overal de voldoening die ik 

zocht….tot ik terecht kwam bij een organisatie die vakanties regelt voor mensen met een 

lichte verstandelijke beperking, daar werd ik blij van, wat een superleuke doelgroep om 

mee te werken het heeft me ook sterker gemaakt. Helaas had mijn hondje ook de nodige 

opvoeding nodig dus ben ik hiermee gestopt. Nu een jaar verder is het tijd voor een nieuwe 

uitdaging…wat vind ik leuk??? Mensen helpen daar waar nodig is … en VH de Boog kon wel 

een helpende hand gebruiken, die hand heb ik aangepakt. 

Dus misschien tot ziens, bij VH de Boog 
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Intermaris bouwt in tien jaar 435 sociale huurwoningen extra, 

maar moet racen tegen de klok 

Woningcorporatie Intermaris gaat haar woningbestand in de gemeente Hoorn in 

de komende tien jaar netto uitbreiden met minimaal 435 sociale huurwoningen en 

minimaal 120 woningen met een middelhoge huur. 

Daarmee bouwt Intermaris meer dan normaal, maar of het voldoende zal zijn om 

aan de vraag te voldoen is nog onduidelijk. 

De toename van de voorraad sociale huurwoningen met 435 is een van de nieuwe 

prestatieafspraken tussen de gemeente, Intermaris en huurderskoepel De Boog, waar de 

gemeenteraad zich op 10 december over buigt. Andere afspraken zijn dat Intermaris 

volgend jaar 540 woningen ’verduurzaamt’, door het aanbrengen van betere isolatie en 

zuinigere installaties en maatregelen neemt om de leefbaarheid op kwetsbare plekken te 

verbeteren. 

Gesloopt 
Hoorn heeft de extra woningen hard nodig. Er zijn in de afgelopen jaren, onder meer aan 

de Siriusstraat en Johannes Poststraat, honderden huurwoningen gesloopt, terwijl er nog 

niets is opgeleverd. Volgend jaar komt de kentering. Dan worden in Hoorn 154 

huurwoningen opgeleverd: de eerste fase van de nieuwe woongebouwen aan de 

Siriusstraat en de nieuwbouw aan de Johannes Poststraat. 
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Vraag 
Hoeveel woningen er extra nodig zijn, is volgens directeur-bestuurder Cees Tip van 

Intermaris moeilijk te zeggen. Dat heeft ook te maken met de verandering in de vraag. 

,,Het aantal mensen per huis krimpt en dat blijft zo. Steeds meer mensen wonen alleen. 

Met zes andere corporaties hebben we 8000 actief woningzoekenden bevraagd. Wat bleek: 

40 procent was in z’n eentje en 40 procent met twee. Slechts 20 procent wilde een woning 

voor drie of meer.’’ 

Senioren 
Een grote rol speelt dat het aantal senioren toeneemt. Tip: ,,Over vijftien jaar zijn in Hoorn 

twee keer zo veel mensen als nu ouder dan 65. In Hoorn en Purmerend zijn in de jaren 

zeventig en tachtig hele wijken uit de grond gestampt. Regeren is vooruitzien. We willen 

meer kleinere, betaalbare woningen bouwen, dicht bij voorzieningen als stations en als het 

even kan gelijkvloers.’’ 

Het grote aantal eengezinswoningen dat destijds is gebouwd is Intermaris op termijn een 

blok aan het been. ,,We hebben veel te veel eengezinswoningen. Er is een mismatch 

tussen wat we in de aanbieding hebben en wat nodig is.’’ 

 

Woningverkoop 
Wat hem betreft gaat de beperking op het aantal woningen dat de corporatie mag 

verkopen er gauw af. Volgens lopende afspraken - om de beschikbaarheid op peil te 

houden - mogen er maximaal twintig per jaar worden verkocht. Intermaris wil dat aantal 

liefst zo snel mogelijk terug op 40 per jaar. De impopulaire eengezinswoningen gaan er dan 

als eerste uit: ,,Als betaalbare koopwoning is er onder starters wel vraag naar.’’ De 

opbrengst van een verkochte woning en de kosten van een nieuwe ontlopen elkaar niet 

veel, zegt Tip. ,,Al wordt het spannender als we het sociaal willen houden.’’ 

Uitdaging 
De extra sociale huurwoningen komen onder meer aan de Siriusstraat (waar er 268 zijn 

gesloopt en er uiteindelijk 370 terugkomen), aan de Nieuwe Steen, in het Holenkwartier en 

in de Bangert en Oosterpolder. ,,Het vinden van plekken voor de laatste huizen is nog een 

uitdaging.’’ 

Poort van Hoorn 
Een ideale plek voor kleinere en betaalbare woningen is volgens Tip de Poort van Hoorn, 

rond het NS-station, waarvoor plannen worden ontwikkeld. ,,Een fantastische plek, juist 

voor starters en zeg maar finishers. Stadse knusheid, stadse loopafstanden. Je kunt daar 

met een zachte overgang ook de hoogte in,. Dat hoeven geen torens te zijn, maar 6, 7, 8 

hoog, zoals we nu ook aan de Siriusstraat bouwen.’’ 

Het zal nog even duren voor het zover is, realiseert hij zich. ,,Als we daar over vijf jaar zijn 

begonnen, zijn we goed bezig.’’ 

Op het afschaffen van de verhuurderheffing, zoals in Den Haag door coalitiefracties wordt 

bepleit, wil hij nog niet vooruitlopen. Hij verwacht die niet in deze kabinetsperiode. Wel 
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heeft ook Intermaris baat bij de woningbouwimpuls van 1 miljard euro, die het kabinet 

beschikbaar heeft gesteld om het woningtekort in te lopen. Voor elke opgeleverde woning 

mag de corporatie 25.000 euro aftrekken van de verhuurderheffing (die voor Intermaris 

circa tien miljoen euro bedraagt). ,,Dat helpt, want het afgelopen jaar hadden we buikpijn 

van de gestegen bouwkosten: die gingen van 1100 naar 1500 euro per vierkante meter.’’ 

 

Intermaris steekt komende jaren 19 miljoen in ’wensenlijstje’ 

huurders  

 

 

Huurders tekenen het convenant donderdagavond in De Zaagtand in Hoorn 

Woningcorporatie Intermaris gaat de komende zeven jaar voor 19 miljoen euro besteden 

aan maatregelen om de kosten voor huurders te verlagen en de dienstverlening en 

leefbaarheid te verbeteren. Voor het eerst in haar geschiedenis heeft Intermaris samen 

met de huurdersverenigingen De Boog en Interwhere haar begroting gemaakt en bepaald 

hoe veel geld ’vrij’ mag worden gebruikt als bijdrage aan plezierig en betaalbaar huren. 

Deze week hebben de voorzitters van de huurdersverenigingen, respectievelijk Mensina 

Wijma en George van der Laan, samen met Cees Tip, directeur-bestuurder van Intermaris 

een overeenkomst ondertekend waarin staat waaraan het geld de komende drie jaar wordt 

uitgegeven. Het leeuwendeel gaat naar de matiging van de huurverhoging. Die blijft voor 

sociale huurwoningen de komende drie jaar beperkt tot de inflatie, waarop nog een korting 

van 0,5 procent wordt berekend. Voor 2020 komt dat uit op circa 2 procent. Voor huurders 

die dit nodig hebben om in aanmerking te kunnen komen voor huurtoeslag zal de huur de 

komende drie jaar gelijk blijven (’huurbevriezing’). 
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Nieuwe medewerkers 

Verder komen er in 2020 vijf voltijdsbanen bij in de sector leefbaarheid en dienstverlening. 

Die medewerkers worden ook ingezet om mensen die vanuit de GGZ naar een huurwoning 

komen, te begeleiden. 

De kosten van het nieuwe abonnement voor klein onderhoud worden verlaagd van 6 euro 

naar 2,50 euro per maand. Wie het al had krijgt het verschil gecompenseerd. 

Jaarlijks komt voor Hoorn en Purmerend samen 200.000 euro beschikbaar voor initiatieven 

van bewonerscommissies die de saamhorigheid vergroten. 

Cees Tip is blij met de nieuwe aanpak. ,,We willen bewoners meer betrekken bij wat wij 

doen. Op deze manier doen we dit vanaf het begin.’’ 

Intermaris heeft ook het vaste huurderspanel gevraagd wat een goede besteding zou zijn 

van een bepaald bedrag. 600 tot 700 huurders, die samen een doorsnee van de 

Intermaris-populatie vormen, vulden een enquête in. Daar kwamen vrijwel dezelfde 

suggesties uit. Voor Cees Tip een bevestiging: ,,Dit is wat huurders belangrijk vinden.’’ 

Zou Intermaris de miljoenen niet beter kunnen besteden aan extra huizen, gezien de 

woningnood? Tip begrijpt de vraag. ,,Maar binnen drie jaar bouw je niet meer huizen dan 

we nu al bouwen. En we moeten ook zorgen voor plezierig en betaalbaar huren, naast het 

bouwen van woningen voor woningzoekenden.’’ 

Meer focus op wonen in Hoorn en Purmerend 

 

 

Per 1 november verkoopt Intermaris onder andere 251 (zorg)woningen aan de Holland 

Immo Group. Deze liggen nogal verspreid in Noord-Holland en na de verkoop heeft 

Intermaris vooral nog woningen in Hoorn en Purmerend. “Wij willen ons vooral richten op 

het wonen in Hoorn en Purmerend. Door deze woningen te verkopen, besparen we op 

bijvoorbeeld reiskosten en inzet van onderhoudsmensen. Er komen dan meer mensen en 
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middelen vrij voor de bewoners in ons kerngebied.” Cees Tip, directeur bestuurder 

Intermaris. 

Wat verandert er voor de bewoners? 

Voor de huurders van de te verkopen woningen verandert er weinig. De huurovereenkomst 

blijft zoals hij was en zij betalen deze in november en december nog gewoon aan 

Intermaris. Voor reparaties en het stellen van vragen over huurzaken kunnen bewoners 

vanaf 1 november bij de nieuwe beheerder Van der Borden Vastgoedprofessionals uit 

Alkmaar terecht. Deze week ontvangen de huurders van zowel Intermaris als van Van der 

Borden een brief met de belangrijkste veranderingen en contactgegevens. 

Groen licht Autoriteit Woningcorporaties 

Voorafgaand aan de verkoop is gesproken met gemeenten, bewoners en andere 

belanghebbenden. Na een zorgvuldig afstemmingstraject gaf de Autoriteit 

Woningcorporaties groen licht voor de verkoop per 1 november 2019. In totaal ontvangt 

Intermaris hiervoor 29,5 miljoen euro. Naast de 251 woningen, worden ook 13 

maatschappelijke ruimten en een stuk grond verkocht. Deze zijn gelegen in onder andere 

Avenhorn, Aartswoud, De Goorn, Spanbroek, Spierdijk en Wijdewormer. 

Spoedzoeker huurwoning krijgt een kans in West-Friesland 

 

In de regio West-Friesland bieden de sociale verhuurders vanaf januari 2020 een deel van 

hun aanbod met voorrang aan spoedzoekers aan. Dit om woningzoekenden in een benarde 

woonsituatie een betere kans te geven op een passende woning. Daarmee is West-

Friesland de eerste regio die via het woningzoekendensysteem woningen aanbiedt voor 

spoedzoekers. Ook wordt een deel van het aanbod met voorrang toegewezen aan 

doorstromers die een sociale huurwoning achterlaten. 
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Noodsituaties en spoedzoekers 

Door de opgelopen wachttijd komen veel woningzoekenden in de knel. Voor echte 

noodsituaties is er de urgentieregeling. Maar niet alle mensen met spoed komen hiervoor in 

aanmerking. Daarom starten de sociale verhuurders met een proef van een jaar waarin een 

beperkt deel van de vrijkomende huurwoningen met voorrang wordt toegewezen aan 

spoedzoekers. 

Doorstroming sociale huurmarkt 

Naast de mensen in een benarde woonsituatie, moeten ook andere woningzoekenden een 

kans krijgen. Daarom wordt de doorstroming vanuit een huurwoning bevorderd. Meer 

doorstroming leidt uiteindelijk tot meer huishoudens met een huurwoning die bij hen past. 

Daarom wordt vanaf januari 2020 een deel van de vrijkomende huurwoningen met 

voorrang toegewezen aan doorstromers die een sociale huurwoning leeg achterlaten in 

West-Friesland. 

Onderzoek onder woningzoekenden 

Veel mensen doen een beroep op een sociale huurwoning. Hoewel er veel sociale 

huurwoningen worden bijgebouwd, blijft het lastig te voldoen aan de grote vraag. De 

wachttijd om in aanmerking te komen voor een sociale huurwoning is in de afgelopen jaren  

voor alle doelgroepen verder gestegen. De sociale verhuurders in West-Friesland willen hier 

iets aan doen. In het voorjaar van 2019 is er daarom onderzoek gedaan onder de 

woningzoekenden in West-Friesland. Bijna 3.500 mensen hebben de enquête ingevuld. 

Hieruit bleek dat er draagvlak is voor het huidige systeem, maar dat er meer gedaan mag 

worden voor mensen die in een benarde woonsituatie zitten. Tegelijkertijd werd 

aangegeven dat ook andere woningzoekenden nog aan de beurt moeten kunnen komen. 

Verdeling van het woningaanbod in 2020 

Minimaal 50% van de te verhuren sociale huurwoningen wordt vanaf januari 2020 in 

Woonmatch West-Friesland aangeboden en toegewezen op basis van de langste 

inschrijfduur (zoekdatum). Daarnaast zal 20% worden gereserveerd voor urgente 

woningzoekenden. De resterende 30% wordt op basis van lokale afspraken toegewezen 

aan spoedzoekers of als bijzondere toewijzing. 

Start van de proef 

Begin november krijgen alle actief woningzoekenden een bericht over de nieuwe 

mogelijkheden om zich als doorstromer of spoedzoeker te registreren. Het woningaanbod 
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voor spoedzoekers en doorstromers zal vanaf januari 2020 geadverteerd worden op de 

website www.woonmatchwestfriesland.nl. Na een jaar vindt er een evaluatie plaats en zal 

besloten worden of deze veranderingen een definitief karakter krijgen. 

Deelnemende corporaties en gemeenten 

Deze proef is een initiatief van de sociale verhuurders in West-Friesland. Hiermee werken 

zij samen aan een eerlijke verdeling van sociale en betaalbare huurwoningen. Deze 

verhuurders zijn: De Woonschakel, Gemeentelijk Woningbedrijf Koggenland, Gemeentelijk 

Woningbedrijf Opmeer, Het Grootslag, Intermaris, Welwonen en Wooncompagnie. 

 

Vraag altijd om legitimatie 

Babbeltrucs. Mensen die aanbellen en zich voordoen als medewerker van Intermaris. 

Helaas krijgen wij hier nog steeds meldingen van. Laat daarom niet zomaar iedereen 

binnen. Vraag om legitimatie: onze echte medewerkers hebben een pasje. Ook 

aannemers die namens Intermaris werken kunt u vragen zich te legitimeren.     

Dergelijk bezoek kondigen wij bovendien meestal aan. 

 

 

Onthoud dat wij u nooit onaangekondigd 

zonnepanelen aanbieden, laat staan 

energiecontracten. Twijfelt u over de persoon aan 

de deur? Dan mag u ons altijd even bellen. 

  

 Vooral hoge huurprijs zorgt voor onbetaalbare woonlasten 

De Woonbond bekeek ruim 1.000 recente meldingen die op het Meldpunt Huuralarm 

binnenkwamen over te hoge woonlasten. Veruit de meeste mensen met hoge woonlasten 

hebben een probleem met de hoogte van hun huurprijs (89%). Daarnaast werden ook 

energiekosten (34%) en servicekosten (12%) genoemd. 

http://www.woonmatchwestfriesland.nl/
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Dat de huurprijs veel mensen parten speelt blijkt ook uit de hoge huurprijzen van de 
melders. 

Waarop wordt er bezuinigd? 

Er wordt door de melders op veel posten bezuinigd om de woonlasten te kunnen betalen. Het meest 

wordt er bezuinigd op vakantie (80%), kleding (75%) en uitgaan (73%). Maar liefst 66% geeft aan op 

dagelijkse boodschappen te bezuinigen en de helft van de melders bezuinigt op het verwarmen van de 

woning. 

Lage en middeninkomens in de knel 

Het zijn ook niet alleen lage inkomens die melden met onbetaalbare woonlasten te zitten. 
Ruim een derde van de melders geeft aan een laag inkomen te hebben dat recht geeft op 

huurtoeslag. Een derde heeft een laag middeninkomen (tot €35.000,- bruto, maar een te 
hoog inkomen voor huurtoeslag) en een vijfde geeft aan in de inkomenscategorie van 

€35.000,- tot €44.000,- bruto per jaar te vallen. 

Huurprijscategorie melders 

Huurprijs Percentage 

Minder dan €400,- 2% 

Tussen €400,- en €550,- 11% 

Tussen €550,- en €700,- 35% 

Tussen €700,- en  €800,- 34% 

Tussen €800,- en €1.000,- 15% 

Meer dan 1.000,- 3% 
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Overige kenmerken 
Bijna de helft van de huurders met betaalbaarheidsproblemen is alleenstaand. 78% huurt 

bij een corporatie, 6% bij een kleine particuliere huisbaas en 16% bij een grote 
commerciële verhuurder. 47% van de melders die bij een corporatie huren, geven aan een 

huurprijs boven de 700 euro te betalen. Bij de particuliere huisbazen gaat het om 50% en 
bij de beleggers om maar liefst 79% van de melders. Huurders kunnen problemen over de 

betaalbaarheid van hun woonlasten melden op ons Meldpunt Huuralarm. 

 

Aantal landelijke geplande nieuwbouwwoningen keldert 

22 november 2019  

In totaal zijn er in de eerste drie kwartalen van dit jaar 39,6 duizend woningen vergund. In 
2017 en 2018 lag dat aantal aan het eind van het 

derde kwartaal een kwart hoger, zo rond de 50 
duizend. 

 

Woningen in aanbouw  

Dat blijkt uit cijfers van het Centraal Bureau voor de 

Statistiek. 

Streefcijfers niet gehaald 

Het Economisch Instituut van de Bouw (EIB) verwacht dat de Nieuwbouw komend jaar 
stokt op 60.000 en het jaar daarop op 55.000. Dat is ver onder het streefgetal van het 

ministerie van 75.000 nieuwbouwwoningen per jaar. 

Diverse problemen 

Dat ook in de eerste maanden van het jaar, voor de stikstofuitspraak van de Raad van 
State, het aantal verleende vergunningen al terugliep laat zien dat er veel problemen zijn 

die nieuwbouw parten spelen. Een tekort aan personeel, oplopende kosten en  het 

afknijpen van de investeringscapaciteit van woningcorporaties door middel van de 
verhuurderheffing dragen allemaal bij aan het probleem. 

 

Prestatieafspraken Intermaris, huurdersvereniging VH De Boog 

en gemeente Hoorn 

Algemene raadscommissievergadering van 19 november 
 

 

Intermaris, verenigde Huurdersorganisatie De Boog en de gemeente hebben hernieuwde 
prestatieafspraken toegevoegd aan die van 2016-2021. Kernpunten zijn het uitbreiden van 

het aantal sociale huurwoningen met minimaal 435 tot 2029, het verder verduurzamen van 
540 woningen, het realiseren van de energietransitie en het verbeteren van de leefbaarheid 

op kwetsbare plekken. 

https://www.woonbond.nl/meldpunt-huuralarm
https://www.hoornradio.nl/content/7951/news/clnt/3744227_742019.jpg?width=1600&height=1200&mode=max
https://www.hoornradio.nl/content/7951/news/clnt/3744227_742019.jpg?width=1600&height=1200&mode=max
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Dhr. Blouw houdt namens de woonwagenbewoners een pleidooi om ook hen te betrekken 

in de prestatieafspraken, ondanks het moeizame overleg dat in de afgelopen tijd 
plaatsvond. 

Wethouder Marjon van der Ven waarschuwt voor te hoge verwachtingen wat betreft het 

kunnen waarmaken van de plannen binnen korte tijd. Dat hangt ook af van de 
bestedingsruimte die een woningbouwvereniging heeft om te kunnen bouwen. De 

gemeente mag niet investeren in woningbouw. De te verkopen woningen van Intermaris 
aan de huidige huurders zullen voldoen aan de duurzaamheidseisen die nu gelden. 

Binnen het verband van gemeenten in Noord-Holland Noord ligt er een afspraak op langere 

termijn te komen tot 40.000 nieuwe woningen, waarvan er 16.000 in West-Friesland zullen 
worden gebouwd. De fracties zijn overwegend positief over het voorstel, maar voor de 

raadsvergadering zijn wel raadsinstrumenten aangekondigd. 

 

Budget bewonerscommissie: 

Vergeet u niet om voor eind januari 2020 uw budget voor uw bewonerscommissie opnieuw 

aan te vragen.  

 

 

Tijdens de feestdagen is VH de BOOG gesloten: 

Van 20 december tot en met 6 januari 2020  

Vanaf 7 januari heten wij u weer van harte welkom 

Wij wensen iedereen fijne feestdagen en een voorspoedig gezond 2020  

 

 

 

 

 


